SEMINAR ON FINANCIAL IMPACT OF SUSTAINABILITY DEVELOPMENT GOALS (SDGs) ON LISTED COMPANY

- GLOBAL RECYCLE STANDARD (GRS)
- CARBON ASSETS

Live Broadcast: Zoom

Background

In response to the UN-SDGs and the global environmental, social and governance (ESG), not only the business community has begun to pay attention to its responsibility for stakeholders in daily operations and supply chain management but the investment community has also gradually recognized it. So the rising global concerns of ESG and SDGs have significantly impacted the current financial strategies of listed companies and financial investments.

⊘ Date

8 Oct 2021

⊘ Time

5:00 - 7:30 PM

To register, please scan

✓ Language Mandarin

⊗ Seminar Fee

\$250/ \$200*

*early bird (on or before 21/9)



✓ Speakers & Topics covered

Introduction of Sustainable Development Goals and the impact of sustainability on financial strategy. Upgrading ESG report to sustainability Report.

Lowell Lo, Chairman of BM Intelligence Group

Global Recycled Standard (GRS) – What is it? How is it related to sustainability and ESG?

Kenneth Leung, Sustainability Project Manager of Control Union Certifications Hong Kong

How to rise the investment rating of listed company through ESG & SDG reporting and current development of green bond & ESG investing Gloria So, Partner of SHINEWING Sustainability

Carbon Asset Development and Management, including application of carbon credits through afforestation (case studies), current development of global exchange and trading of carbon credits.

Shih Wen Chin, Executive Director of ICCAD (Group)

Attendance certificate will be issued after the seminar.

Tel: (852) 2593 9653

Email: registration@bmiptc.com Website: www.bmiptc.com



可持续发展目标 对上市公司财务策略的影响

ZOOM线上直播

<u>背景</u>

为了响应联合国的可持续发展目标 (UN-SDG) 和符合全球性的环境、社会和企业管治 (ESG)要求,商界在日常的运营中越来越关注对持份者所承担的责任和供应链管理方面。同时,投资界也越来越注重所投资的项目是否符合UN-SDG/ESG的要求。

♂日期

2021年10月8日

∅ 费用

⟨√⟩ 时间

港币\$250/200* *(会员优惠价格)

下午5:00-7:30

扫码登记



⊘ 语言

普通话

⟨√⟩ 演讲者和讲题

"可持续发展目标"的介绍和对财务策略的影响,与及提升 ESG报告到可持续发展报告。

卢华威先生 - 邦盟汇骏集团主席

全球回收标准 (GRS) - 它是什么? 和可持续发展及ESG有什么关 连之处?

梁启邦先生,Control Union Certifications Hong Kong可持续发展项目经理

如何透过ESG和SDG报告提升上市公司的投资评级?与及绿色债券和ESG投资的目前发展情况。

苏婉婷女士 - 信永中和会计师事务所可持续发展部门合伙人

碳资产的发展和管理,包括:通过植树来申请碳权(附上案例),与及碳权交易所和碳权买卖的目前发展情况。

石文进先生 - ICCAD(Group)的执行董事

完成课程者可获出席证书

电话: (852) 2593 9653 电邮: registration@bmiptc.com 网址: www.bmiptc.com

